
Skolebestyrelsen på Ørestad skole   
 

 
Side 1 

 

 

 

 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag d.16.april 2023, kl. 17.00– 19.00 på Ørestad Skole lokale 2.09 

Der vil være et let måltid undervejs. 

 

Mødeleder: Anne-Dorthe Referent: Jens 

Tilstede: Donja, Anne dorthe, Jens, Heidi, Rebecca, Holly, Mette, Hozan, Henna, Bibbe, Marie 

 

 

 

1) Velkomst og godkendelse af dagsorden v. Mette 17:00 – 17:05 

dagsorden er godkendt 

 

2) Kort gennemgang af timefordelingsplanen og fagfordelingen v. Mette 1717.:05-17:15 

Orientering 

 

3) Drøftelse af undervisningsmidler v.Mette 17:15-17.30 

 

Mette orienterer om undervisningsmidler budgettet 

 

Der bliver snakket om forskelsbehandling omkring bibliotek for os og andre samt pit/buf it 

Dette er Områdechefen meget optaget af. 

 

 

 

4) Forældre klager og elev sager v. Marie 17:30 – 17:45 

Der blev snakket om: 

• Hvad er proceduren for at henvende sig som forældre til skolebestyrelsen? 

• Hvad kan forældrebestyrelsen handlerum og hvad er tidsrammen for svar? 

• Ved forældrene hvem de skal kontakte? - flow chart 

• Flow chart for kontakt forældre - flow chart for skolebestyrelsen - Heidi og Mette 

 

- indstilling til specialskole, hvordan ser det ud? 

• Mette fortæller om skolens mulighed for at indstille til buf-flex/special spor//special 

skole/dagbehandling/skoleflex 

• Forældre kan ikke klage om en indstilling, men de kan takke nej til det 

- når forældre klager 

• Der skal udarbejdes en procedure for SB omkring behandling af forældreklager 

- elev bortvises 

• Mette forklarer hvordan bortvisning er forskellig fra hjemsendelse. Hjemsendelse er 

et pædagogisk redskab, som bl.a. bruges når partene i en konflikt har brug for 

at ’falde ‘ned – hvorefter konfliktløsningen kan genoptages. 

Bortvisning kræver en partshøring – en elev kan bortvises op til 7 dage og i særlige 

tilfælde længere. 
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5)   Trivsels credo for Ørestad Skole v. Anne Dorthe og Henna 17:45 – 18:15  

- Orientering og drøftelse 

• Anne Dorthe + Henna prøver at nedskrive begrebet hvad er trivsels på Ørestad-

Skole. 

• Donja kommentere, at vi har et meget internationale præg og at vi skal huske at 

kigge på de kulture forældrene byder ind med og hjælpe til at alle forstår den danske 

skolekultur. 

 

- en trivselspolitik udarbejdet af MEDudvalget 

• Trivselspolitik er ved at blive udarbejdet af medudvalget, ud fra et 

medarbejderperspektiv. Mette gennemgår udkastet for skolebestyrelsen.  

• Heidi spørger ind til skolens APV - Mette svare, at det er ikke på baggrund af 

APV’en at trivselspolitiken er blevet lavet, men fordi MEDudvalget har vuderet at 

det var behov for dette og vi ser medarbejdere gå ned med stress. 

 

 

 

6) Nyt fra skoleleder 18:15 – 18:30 

Orientering 

- fra SSP 

• Der bliver lavet et specifikt samarbejde for Ørestad, der er arbejdes på at forældre 

får en større forståelse for SSP, det bliver introduceret til et på forældre møde i 3.år-

gang og 7.årgang. 

- kort om renovering 

• Der er ikke så meget nyt, Mette har været til møde med BUF konsulenterne, Mette  

Argiterede for pavioliner bag ved medie byen til udskolingen 

- kort om SB valget 

- Anne-Dorthe skriver årsberetning, der er valgmøde 16.00-16.50 den 25. april 

Heidi, Donja og Marie og Bibi deltager 

- andet 

 

7) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne, v. Heidi og Jens 18:30 – 18:40 

Orientering 

 

8) Nyt fra KKFOs ledelse, v. Hozan 18:40 – 18:50 

Orientering 

 

9) Evt.18.50-19.00 

 

Til næste gang kan kkfo og skole lave et projekt hvor de overtager ledelsen af klubben. 


